
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 4. marts 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 545
På baggrund af det lave antal bivirkningsindberetninger på psykofarmakaom-
rådet, har ministeren netop igangsat en kampagne, som skal sikre flere bivirk-
ningsindberetninger fra såvel patienter som sygehuse. Vil ministeren oplyse,
hvor ministeren mener, at antallet af bivirkningsindberetninger skal ligge for at
give et retvisende billede, hvornår ministeren forventer at have nået dette ni-
veau, og om ministeren planlægger andre initiativer som samlet set kan styrke
indberetningsfrekvensen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Annette Lind
formand
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